



3 kg

Zinc and Live Yeast



5 kg

**Live Yeast helps in growth, fattening and milk production whereas Zinc boosts immunity amongst the animals**

- Zinc is essential for a strong immune system. It helps white blood cells function properly and fights off infection.
- Zinc is an important mineral for animals' teeth and bones, along with other bone nutrients such as magnesium, vitamin D, K2, and boron, zinc was found to have a beneficial effect on preventing and reducing bone loss.
- Yeast powder can improve the palatability of animal feed, making it more appealing to animals. This can lead to increased feed intake, which can improve the growth and productivity of animals.
- Yeast powder can also improve the digestibility of feed, which means that animals can extract more nutrients from their feed. This can reduce the amount of feed required to meet the animal's nutritional needs and can lead to cost savings for farmers.

#### Usage:

- It is 40g/day for cattle (Bovine) and 5g/day for sheep (Ovine) Consumption may be a little high in the first days depending on the animal's need, but it returns to normal within a few days.

#### Packaging:

- 3 kg round block
- 5 kg square

تسمين وزيادة الوزن

فاتح الشهية

رفع المناعة

- كيلو على شكل كتل دائرية 3
- كجم مربع الشكل 5

**الخميرة الحية تساعد في النمو والتسمين وإنتاج الحليب بينما يعزز الزنك المناعة بين الحيوانات**

- الزنك ضروري لنظام المناعة القوي. يساعد خلايا الدم البيضاء على العمل بشكل صحيح ويحارب العدوى
- يعتبر الزنك معدناً مهماً لأسنان الحيوانات وعظامها، إلى جانب مغذيات العظام الأخرى مثل المغنيسيوم وفيتامين د و 2 والبورون، وقد وجد أن الزنك له تأثير مفيد في منع وتقليل فقدان العظام
- يمكن أن يحسن مسحوق الخميرة استساغة العلف الحيواني، مما يجعله أكثر جاذبية للحيوانات. يمكن أن يؤدي ذلك إلى زيادة تناول العلف، مما يمكن أن يحسن نمو وإنتاجية الحيوانات
- يمكن لمسحوق الخميرة أيضاً تحسين هضم العلف، مما يعني أنه يمكن للحيوانات استخراج المزيد من العناصر الغذائية من علفها. يمكن أن يقلل هذا من كمية العلف المطلوبة لتلبية الاحتياجات الغذائية للحيوان ويمكن أن يؤدي إلى توفير التكاليف للمزارعين

#### طريقة الاستخدام

- 40 جرام / يوم للماشية الكبيرة و 5 جرام / يوم للأغنام و الماشية الصغيرة قد يكون الاستهلاك مرتفعاً قليلاً في الأيام الأولى اعتماداً على حاجة الحيوان ولكنه سيعود إلى طبيعته في غضون أيام قليلة،

#### التعبئة

Recommended by the vets!

أوصت بها الأطباء البيطريون!